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 2202 דצמבר 27פרוטוקול ישיבת הנהלה מיום 

/  בלשכת ראש המועצה 27.12.21 -ה פרוטוקול ישיבת הנהלת מועצת בנימינה גבעת עדה שהתקיימה ביום שני

 .מערכת זום

 ראש המועצה. - איתי ויסברג משתתפים:

 

 המועצה:חברי 

 

, שלום טרםאפרת מזרחי, אביב רגב, מנחם ברגב, ג'קלין בן עמי אריקסון, 

 אהרון שיאחי.

 נעדרו:

 

 אלינור בראל.

 מנכ"לית המועצה -ניצן מחנאי גרמן  צוות מקצועי:

 גזבר  –צור אוריון 

 דוברות ופניות תושבים –אושרת נגר 

 יועמ"ש –עו"ד אריאל פישר 

 בקרמ – נג'יב מנסור

 

 

 על סדר היום:

 אישור תב"רים. .1

 .03/21הצגת דו"ח רבעון  .2

 .2022חח"ד משיכת יתר לשנת אישור מסגרת  .3

 .2022חוק עזר לבנימינה גבעת עדה )תיעול( )תיקון(, התשפ"ב  .4

 .2022חוק עזר לבנימינה גבעת עדה )סלילת רחובות( )תיקון(, התשפ"ב  .5

 .2015-גבעת עדה )איכות הסביבה, מניעת מפגעים ושמירת הניקיון(, התשע"ה-חוק עזר לבנימינה .6

 .2022גבעת עדה  )פינוי פסולת(, התשפ"ב -ינהחוק עזר למועצה המקומית בנימ .7

 אישור פרוטוקולים:  .8

  23.11.21פרוטוקול ועדת הגנת הסביבה מיום. 

  23.11.21פרוטוקול ועדת ביטחון מיום. 

 

 

 
 ברכה,ב  

 איתי ויסברג

 ראש המועצה         
 

 

 

 

 



 2021 דצמברב 27 הנהלה מיוםפרוטוקול ישיבת                                  2   

 

 ריכוז החלטות:

 
 תב"רים.הנספח את הנהלת המועצה מאשרת  .1

 .2022מאשרת מסגרת חח"ד משיכת יתר לשנת הנהלת המועצה  .2

 הנהלת המועצה מאשרת תיקון חוק עזר לבנימינה גבעת עדה )תיעול(. .3

 הנהלת המועצה מאשרת תיקון חוק עזר לבנימינה גבעת עדה )סלילת רחובות(. .4
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 מהלך הדיון:
 

 ביקש לעזוב את התפקיד.  ,יו"ר המתנ"ס ,לאור העובדה שיאיר מרום איתי ויסברג:

שאותו אני מכיר בשלוש שנים האחרונות שייקח על עצמו את  גלעד ביקשתי מאילון

 התפקיד.

 
 

 אישור תב"רים. .1

 תב"רים חדשים
 

מספר 
תקציב  שם התב"ר תב"ר

 מקור המימון מבוקש

937 
מתקני משחק 

חינוכיים לתכנית 
 חינוך יישובית

 משרד הפנים* 416,000

תחנת ניטור גבעת  938
 קרן השבחה 300,000 עדה

 

 התקבל אישור סופי - 2021*אישור משרד הפנים בתקציב פיתוח לשנת 

 עדכון תב"רים

מספר 

 תב"ר
 שם התב"ר

תקציב 

 מאושר

תוספת / 

 )הפחתה(

תקציב 

 מבוקש
 מקור המימון

תכנון וביצוע רח'  737
 הזית והאלה

0 
2,250,000 

750,000 
3,000,000 

500,000 
950,000 

     - 
1,450,000 

500,000 
3,200,000 

750,000 
4,450,000 

 )היטלים( חיוב יזום
 קרנות הרשות )היטלים(

 מלוות מבנקים
 סה"כ

בניית ביה"כ בשכונת  891
 גני בנימינה

250,000 
400,000 

     - 
650,000 

50,000 
     - 

70,000 
120,000 

300,000 
400,000 

70,000 
770,000 

 השתתפות תושבים
 המשרד לשירותי דת

 קרן השבחה
 סה"כ

הנגשת כיתות ללקויי  917
 שמיעה

390,000 
72,345 

462,345 

30,000 
     - 

30,000 

420,000 
72,345 

492,345 

 משרד החינוך*
 קרנות הרשות

 סה"כ

הצטיידות מוסדות  929
 מפעל הפיס** 120,000 20,000 100,000 גני ילדים –חינוך 

הצטיידות מוסדות  930
 מפעל הפיס** 80,000 (20,000) 100,000 בתי ספר –חינוך 

 
 24/10/2021מיום  2021/25/553התחייבות משרד החינוך *
 30/11/2021*התחייבות מפעל הפיס מיום *
 

 
 

מבקשת שינתן  בין בתי הספר והגנים. תמתחלק ידותיההצט, איך 930תב"ר 

  פירוט

 אפרת מזרחי:

 
 

 נספח התב"רים. את הנהלת המועצה מאשרתהחלטה: 
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 .03/21הצגת דו"ח רבעון  .2

 
כבר הוצג למעשה בעמודת ההשוואה בהצעת  3/21הדו"ח הכספי של הרבעון  צור אוריון:

הקרנות מתמלאות שהוצגה להנהלה ולמליאה. חשוב לציין ש 2022התקציב לשנת 

 וזה טוב לנו לשכונות החדשות שאנחנו מפתחים.

 

 .2022מסגרת חח"ד משיכת יתר לשנת אישור  .3

על אף שמצבה הכספי של המועצה יציב ואין  חייבים לעשות איזשהי מסגרת עבודה צור אוריון:

בכל  ₪חצי מיליון של  מסגרת קטנה לנו בעיות תזרימיות. אנחנו מבקשים לאשר

 .תקציבהמ 5%מותר עד עקרונית נצלים את הכל. לא מאנחנו בדרך כלל . בנק

 
 .2022הנהלת המועצה מאשרת מסגרת חח"ד משיכת יתר לשנת החלטה: 
 

 .2022חוק עזר לבנימינה גבעת עדה )תיעול( )תיקון(, התשפ"ב  .4

בעבר בבנימינה היה  תחשיב סלילת מדרכות, תחשיב סלילת כבישים, תחשיב תיעול. איתי ויסברג:

 חוק עזר שהתבסס על דמי השתתפות.

 צריך להסתכל ביחד.ולכן , גבעת עדה עזר בבנימינה הפכו את זה לחוקי 2015בשנת 

שנים לבחון את התעריפים. אין סיבה שתושב ישלם יותר או  לחמשנדרשים אחת 

 פחות למשק הזה.

 יש טבלה של התחשיב שנמצאת בדברי ההסבר של צור.

 
 תיקון חוק עזר לבנימינה גבעת עדה )תיעול(.הנהלת המועצה מאשרת החלטה: 

 
 .2022לבנימינה גבעת עדה )סלילת רחובות( )תיקון(, התשפ"ב חוק עזר  .5

 עדה )סלילת רחובות(.תיקון חוק עזר לבנימינה גבעת הנהלת המועצה מאשרת החלטה: 

 

 
 .2015-גבעת עדה )איכות הסביבה, מניעת מפגעים ושמירת הניקיון(, התשע"ה-חוק עזר לבנימינה .6
 .2022)פינוי פסולת(, התשפ"ב גבעת עדה  -חוק עזר למועצה המקומית בנימינה .7

 
מבקשת להסיר מסדר היום את הדיון בחוק העזר להגנת הסביבה משום שטרם  אפרת מזרחי:

 עדה להגנת הסביבה.ועבר בראייה ראשונית בו

 עדה, הערתם הערות, התיקונים מסומנים.והייתי בו אריאל פישר:

שבתי עם עמוס וייל עדת הגנת הסביבה, קיבלנו הערות, יולפני שנתיים ישבנו בו

 מהועדה החקלאית .

 הכנתי חוק נפרד לפינוי פסולת וראוי לתת לו חוק עזר נפרד.

החוקים בפרק שעוסק  2החוק הזה כולל פסולת ברמת הבסיס. יש חפיפה בין 

 בפסולת.
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נפרדים  חוקי העזר הללו שעוסקים בפסולת 2דיון האם להשאיר את  נקייםבואו  איתי ויסברג:

 .או לאחדם לחוק אחד

 הוחלט לאחד את החוקים לחוק אחד. 

 
 

 אישור פרוטוקולים:  .8

 .23.11.21פרוטוקול ועדת הגנת הסביבה מיום  •

 .23.11.21פרוטוקול ועדת ביטחון מיום  •

 הדיון בפרוטוקולים יעבור להנהלה הבאה.

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 בזאת ננעלת ישיבת ההנהלה,

 איתי ויסברג                                                                           

 ראש המועצה       

 


